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Geachte leden van De Raad van Heiloo,  
Bijgaand treft u de uitslag van een keuring aan van het A veld van de voetbalvereniging 
De Foresters. We hebben gemeend deze kosten te laten maken om aan te tonen dat er 
momenteel gespeeld wordt op een veld dat niet voldoet. De keuring die de gemeente 
jaarlijks laat uitvoeren, doet zij op een moment, nadat er grootschalig onderhoud 
heeft plaatsgevonden. De KNVB heeft aangegeven dat dit gelijkstaat met feitelijke 
manipulatie van de uitslag. Ik heb dat al een paar keer bij de wethouder aangegeven, 
maar elk jaar gebeurt dan toch weer hetzelfde. Wij hebben dan ook gemeend op een 
doordeweekse dag op een random momentum een keuring te laten uitvoeren door een 
daartoe gecertificeerd bureau. Dit geeft een meer betrouwbare weergave van de staat 
van het A-veld en deze ligt echt rond en in enkele gevallen onder  de ondergrens van 
het toelaatbare.   
  
Terugkomend op de aangenomen motie van VVD/H2000/Heiloo Lokaal, wil ik u nog het 
volgende melden: 
In deze motie werd aangenomen dat er per 2030 geen infill-velden meer mogen, en dat 
er in 2026 een nieuw, non-infill gras zou zijn ontwikkeld. Wij hebben de KNVB gevraagd 
hoe dit zit en deze was zeer duidelijk dat deze beide veronderstellingen niet op 
waarheid berust. Per 2030 zijn wel degelijk infill-kunstgrasvelden nog mogelijk (alleen 
geen rubber-infill) en de veronderstelling dan 2026 de non-infill is uit ontwikkeld 
is volgens de KNVB zeker niet waar.  
  
Op basis van bovenstaand zouden wij u toch willen vragen om nog eens te overwegen 
om De Foresters een nieuw A-veld in 2025 ipv 2026. Het veld is dan al bijna 17 jaar 
oud, volgens de mensen van het keuringsinstituut een record.  
  
Tevens zijn er  rondom het veld geen maatregelen getroffen zijn, om verspreiding van 
de rubberen korrels (oude banden) tegen te gaan. Ook dat hebben wij (rapport van 
inspecteur  De Koe) meerdere malen aangegeven aan het college, dat hiermee feitelijk 
een milieudelict gaande is. Er bestaat hierover behoorlijk wat jurisprudentie, en wij 
snappen dan ook niet waarom de gemeente daar zo laks mee omgaat; zij heeft daar 
toch eigenlijk een voorbeeldfunctie.  
  
Ik wil u er ook nogmaals aan herinneren dat wij de velden openstellen voor de buurt, en 
dat daar ook veelvuldig gebruik van wordt gemaakt. Wij zijn in Nederland een van de 



weinige clubs die dat toestaan en pakken daarmee onze maatschappelijke 
verantwoordelijkheid. Dergelijke openstellingen gaat logischerwijs ook ten koste van de 
kwaliteit van de velden. Er zijn gemeenten (Zeewolde voor de velden , 
Heerhugowaard/Alkmaar voor de netten) die extra gelden aan verenigingen 
beschikbaar stellen wanneer zij de velden openstellen voor de buurt.  
  
Wij hopen op uw begrip, dat wij als De Foresters een goed A-veld nodig hebben om 
(top)sport op te kunnen spelen. Dit moeten wij nu al drie jaar doen op ons B-veld wat 
ten koste is gegaan van behoorlijk wat sponsor-/ kantine inkomsten, maar wat ook ons 
B-veld extra belasting en dus slijtage met zich meebrengt.  
  
Mocht u naar aanleiding van dit schrijven nog vragen hebben, of behoefte aan een 
toelichting, dan kunt u mij altijd bellen of mailen. 
Ik vertrouwen u hiermee voldoende te hebben geinformeerd, hopen wij dat u een 
wijselijk besluit zult nemen om voor volgend jaar al een nieuw veld aan te leggen.   
  
  
Met cordiale en sportieve groet, 
  
xxxxxxxxxxxxx  
Voorzitter De Foresters  
xxxxxxxxxxxxx  
  
  


